
Întâlnire  dintre  primar  și
agenții economici din turism,
la Mangalia
13 aprilie 2016 14:42
Primăria Municipiului Mangalia organizează joi, 14 aprilie, o
întâlnire cu agenții economici din turism. Evenimentul va avea
loc la Clubul Nautic Callatis, la ora 13:00. La întâlnire vor
fi puse în discuție subiecte precum noile reglementări fiscale
aplicabile  agenților  economici  din  turism,  proiectele  de
investiții în zona de sud a litoralului, dar și pregătirea
pentru sezonul estival 2016.

„LOTUS STELAR” a-12-a carte a
poetei Emilia Dabu
13 aprilie 2016 14:42
Cunoscuta și apreciata poetă Emilia Dabu, membră a Uniunii
Scriitorilor din România Filiala Dobrogea, își va lansa în

această duminică 17 aprilie 2016 ora 1500, la Clubul Artelor
„Solteris” care își desfășoară activitatea la cercul Militar
Mangalia,  cea  de-a  12-a  carte  „LOTUS  STELAR”.  Apărută  în
condiții  grafice  deosebite  la  editura  Ex  Ponto,  având  ca
lector de carte pe reputatul scriitor Ovidiu Dunăreanu și
coperta realizată de Marcela Dabu, cartea se înscrie în acel
teritoriu  poetic  personal,  care  cucerește  și  captivează,
mângâie și trezește deopotrivă sufletul sacru al umanității.
Întregul volum este scris în vers clasic spre o reîntoarcere a
ființei de lumină care este sufletul, spiritul celest spre
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taina ancestrală a iubirii. Deja bine primit de critica de
specialitate care este o nouă călătorie inițiatică în timp și
spațiu la care poeta, scriitoarea Emilia Dabu, ne invită de
câte ori taina poeziei își cere dreptul la eternitate. Prof.
dr. Miu Constantin U.S.R., chiar afirmă în „Oglinda Literară”,
„Lotus Stelar, dezvăluie sufletul luminos al unei poete al
cărei  urcuș  spiritual  este  unul  de  sorginte  astrală”  iar
despre poemul „Femeie grație divină”, „O asemenea bijuterie
lirică  merită  a  sta  la  loc  de  frunte  în  orice  antologie
dedicată liricii feminine și de ce nu, chiar în manualele
școlare”.

Cartea va fi prezentată de criticul literar prof. univ. dr.
Angelo  Mitchievici,  președintele  Uniunii  Scriitorilor  din
România Filiala Dobrogea, alături de scriitorul, jurnalistul,
red. șef al revistei

Ex Ponto, director al editurii Ex Ponto, Ovidiu Dunăreanu,
prof. dr. Miu Constantin U.S.R.  Cartea încărcată de magice
simboluri, fiecare poem putând genera alte zeci de poeme, va
mai  fi  comentată  de  Mihaela  Burlacu  U.S.R.,  Dora  Alina
Romanescu U.S.R., Ana Ardeleanu, Guner Akmola U.S.R., Loredana
Ionela Toader, dir. Corina Mihalache, pr. Ioan Aurel Bolba,
Marius  Robert  Dincă,  Cosmin  Ștefănescu,  Naum  Liana,  Emil
Corneliu  Ninu,  Mioara  Iancu  Bratosin,  Marcela  Dabu,  Mihai
Ilieș, Carolina Toader, Marius Ciocănel, Adina Lozinschi.

A 12-a carte a Emiliei Dabu confirmă aprecierea valoroșilor
scriitori  care  au  promovat-o  încă  de  la  debut.  Laurențiu
Ulici, Marius Tupan, Ion Mircea, Anghel Dumbrăveanu, Marin
Sorescu, Horia Zilieru, Ovidiu Dunăreanu, Dan Silviu Boerescu,
Ion Roșioru, Nicolae Rotund, Radu Bărbulescu și mulți alți
minunați oameni de cultură din țară și străinătate. Emilia
Dabu este membră a Asociației Scriitorilor de Limba Română din
Quebec, Canada, realizatoare a cinci antologii de cultură și
artă  „Solteris”,  fondatoare  și  coordonatoare  a  Teatrului
pentru copii și tineret „Magic”, Emilia Dabu este laureată a
numeroase  premii  literare  naționale,  între  care  „Mihai



Eminescu”, „Lucian Blaga”, „Nichita Stănescu”, „Panait Cerna”,
„George  Topîrceanu”  și  a  revistelor  literare  „Tomis”,
„Convorbiri  Literare”.

A primit premiul U.S.R. Dobrogea pentru volumul de versuri
„Cheia Eternității”, fiind premiată și în cadrul Salonului
Internațional de Carte „Ovidius” pentru volumul „Calea spre
lumină”. Scriitoarea este colaboratoare la reviste culturale,
fiind inclusă în numeroase antologii și dicționare literare și
în reviste din țară și străinătate (Germania, Elveția, China,
Canada).  Dintre  cărțile  publicate  de  Emilia  Dabu  amintim:
„Floare albastră”, „Cuvinte săpate pe cer”, „Necunoscutei din
mine”, „Ne-a mai rămas iubirea”, „Floare de colț inima mea”,
„Cetatea iubirii”, „Cheia eternității”, „Calea spre lumină”,
„Cetatea  înțelepciunii”,  „Lumina  din  templul  cuvintelor”,
„Însemnul divin”. Emilia Dabu este fondatoarea și președinta
Clubului Artelor „Solteris” din 2001, unde a promovat peste
150 de cărți ale membrilor clubului, expoziții de pictură,
spectacole de muzică și poezie, dedicate marilor scriitori
români. A promovat mereu și tânăra generație, tinerele talente
ale Mangaliei.

Expoziția  colectivă  de  pictură  va  fi  semnată  de  Niculae
Găgeanu  U.A.P.  –  Constanța,  Marieana  Oleniuc   U.A.P.-
Constanța, Corina Vicolov U.A.P. – Constanța, Marcela Dabu,
Cristian Petică, George Șerban iar de la Constanța, pictorița
Monica Maria Goșoiu. Talentați actori copii și tineri de la
teatrul „Magic” vor susține un recital de poeme din carte:
Loredana Ionela Toader, Raluca Tunsu, Vlad Vicolov, Natalia
Opriș, Daria Bănică, Mălina Rugea, Alexia Ciobănel, Beatrice
Dumitrașcu, Antonia Isăilă, Delia Anton, Emilia Șerban, Carla
Zaharia. Melodii clasice vor fi interpretate la pian de prof.
Adina  Lozinschi  iar  cantautorul  scriitor  George  Șerban  va
susține un recital de melodii inspirate de versurile autoarei.



PRU Mangalia îşi inaugurează
sediul
13 aprilie 2016 14:42

Partidul  România  Unită  filiala
Mangalia, îşi va inaugura mâine,
începând cu orele 12.00, sediul
formaţiunii  politice.  Cu  acest
prilej, anunţă organizatorii, va
avea loc o conferinţă de presă
în  care  reprezentanții
formațiunii  politice  îşi  vor
prezenta  proiectele  imediate.

Şi, cu aceeaşi ocazie, vor fi prezentaţi publicului candidații
Partidului România Unită – Mangalia la alegerile din iunie
2016,  în  frunte  cu  aspirantul  la  fotoliul  de  primar,  Dan
Moldovan.

 

Iniţiativă  cetăţenească
privind  asfaltarea,  pe
ordinea de zi a CL Mangalia
13 aprilie 2016 14:42

Comunicat
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Primarul Mangaliei, Radu Cristian, a convocat pentru luni, 18
aprilie,  orele  16.00,  o  şedinţă  ordinară  a  CL  pentru
dezbaterea  iniţiativei  cetăţeneşti  privind  realizarea
lucrărilor  de  plombare  şi  asfaltare  a  străzilor  din
localitate.  Iniţiativa  cetăţenească  a  fost  depusă  şi
înregistrată vineri, 8 aprilie, la sediul Primăriei, fiind
însoţită de aproximativ 2200 de semnături. Conform legii, la
nivelul municipiului Mangalia, un astfel de demers trebuie să
întrunească cel puţin 1800 de semnături. La ultima şedinţă a
CL, desfăşurată în data de 4 aprilie, aleşii locali au respins
un  proiect  de  hotărâre  privind  rectificarea  bugetului
municipalităţii.  Prin  acea  rectificare,  se  alocau  fonduri
pentru lucrările de plombare şi asfaltare pe mai multe străzi
din oraş. La şedinţa de Consiliu au fost prezenţi mai mulţi
cetăţeni, în special din cartierele cu drumuri impracticabile.

ANUNT TITULARIZARE
13 aprilie 2016 14:42
Scoala Postliceala FEG Education Mangalia organizeaza pentru
anul scolar 2015/2016 , in data de 13.05.2016, concurs in
vederea  ocuparii  urmatoarelor  posturi  titulare/  suplinire
vacante: 2 asistenti medicali generalisti.

Toate posturile au viabilitate 4 ani.

Conditiile de ocupare a posturilor sunt in conformitate cu
prevederile  Metodologiei  aprobate  prin  Ordinul
5625/31.08.2012,  respectiv  Centralizatorul  privind
disciplinele de invatamant, domeniile si specializarile precum
si probele de concurs pentru incadrarea personalului didactic
din invatamantul preuniversitar in vigoare.

Cerintele specifice fiecarui post, conditiile de participare,
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programa, bibliografia si alte informatii despre organizarea
si desfasurarea concursului se pot obtine de la secretariatul
Scolii Postliceale FEG Education din Mangalia, strada Oituz nr
20, Judetul Constanta, telefon: 0241.740000.

Deși  sute  de  cetățeni  își
doresc  o  casă,  Primăria
Mangalia nu a fost în stare
să asigure utilitățile pentru
trei blocuri nou-nouțe!
13 aprilie 2016 14:42
În ultimii patru ani, am constatat toți că municipiul Mangalia
nu a progresat, dimpotrivă, se află pe o pantă descendentă.

Nenumăratele  proiecte  anunțate
cu  surle  și  trâmbițe,  nu  s-au
concretizat. De fiecare dată, s-
a  apelat  la  victimizare  –  ”Nu
avem bani!”, dar și la acuzații
împotriva  ”grelei  moșteniri”.
Concret,  nu  a  fost  demarat,
derulat  și  finalizat  niciun

proiect  de  care  cetățenii  au  reală  nevoie.  În  alte  zone,
edilii aflați la primul mandat au lăsat trecutul în spate și
s-au  apucat  de  treabă,  la  Mangalia  mai  mult  am  auzit
văicăreli,  decât  să  vedem  fapte  concrete.

Una  dintre  principalele  probleme  ale  cetățenilor  Mangaliei
este  lipsa  unui  acoperiș  deasupra  capului.  Un  număr
impresionant de tineri, dar nu numai, locuiesc cu părinții, cu
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socrii ori plătesc chirii astronomice. Toți au sperat că după
schimbarea edilului, la Mangalia va fi continuat programul de
construcție de locuințe. De altfel, acest proiect s-a și aflat
pe lista de promisiuni electorale în 2012.

Solicitări  depuse  la  Primărie  există  cu  duiumul,  în  plus
așteaptă locuințe de serviciu atât medicii ce provin din alte
localități,  dar  care  doresc  să  profeseze  la  spitalul
municipal,  dar  și  magistrații  detașați  ori  la  început  de
carieră.

Din  păcate,  în  patru  ani,  Mangalia  nu  s-a  ales  cu  nicio
locuință. Mai grav este faptul că, în prezent, există trei
blocuri noi, în care s-ar putea muta o parte dintre cei aflați
pe listele Primăriei. Două dintre blocuri au fost ridicate în
mandatul lui Tusac și se află în cartierele Dobrogea I și M.I.
Dobrogeanu, iar cel de-al treilea este un cămin preluat de
Primăria  Mangalia  de  la  DMHI,  amplasat  însă  în  curtea
Șantierului Militar. Acesta din urmă a fost renovat integral
de  către  cei  de  la  DMHI,  astfel  că  pe  lângă  avantajul
preluării, mai există și cel al reparațiilor executate.

Singurul lucru pe care îl avea Primăria Mangalia de făcut era
să  asigure  utilitățile,  astfel  ca  beneficiarii  să  aibă
condiții optime de locuit și să se poată muta efectiv.
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Aceste lucrări nu s-au executat,
iar o dată cu trecerea timpului,
cele trei imobile au cam început
să se degradeze. Fațadele s-au
fisurat, ori s-au pătat, căile
de acces au avut de suferit din
cauza  intemperiilor,  astfel  că
investițiile făcute riscă să se

ducă  pe  Apa  Sâmbetei.   Totuși,  Primăria  a  făcut  ceva,  a
încredințat paza acestor clădiri unei firme care a trimis în
cele trei zone câte un agent ce le supraveghează pentru a nu
fi vandalizate.

Nu ar fi fost mai bine ca Primăria să fi făcut un minimum de
efort pentru ca aceste locuințe să fie date la cheie și,
astfel, să fie salvate de la distrugere?! Nu s-ar fi scurtat,
astfel, lista de așteptare pe care se află cei care au nevoie
de o locuință?

Nu ar fi reprezentat aceste demersuri un motiv de laudă la
adresa actualei administrații?

Din păcate, a fost mai comod pentru autorități să se lamenteze
și să-i învinovățească pe alții, tocmai de aceea un bilanț
sumar arată cât de puțin a câștigat Mangalia în ultimii ani.

Chiriaşii  ANL  din  Mangalia
vor  putea  să  îşi  cumpere
locuinţele
13 aprilie 2016 14:42
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În  cadrul  celei  mai  recente
şedinţe  a  Consiliului  Local
Mangalia au fost aprobate două
proiecte de hotărâre cu privire
la  repartizarea  unor  locuinţe
aflate  în  proprietatea
municipalităţii  către  unele
instituţii  publice,  precum  şi

dezmembrarea loturilor de teren aferente blocurilor ANL din
localitate.  Potrivit  directorului  Serviciului  Public  de
Asistenţă  Socială,  Claudiu  Stamate,  locuinţele  repartizate
instituţiilor  de  învăţământ,  Arhiepiscopiei,  Spitalului
Municipal şi Inspectoratului pentru Situaţii de Urgenţă vor fi
utilizate  drept  locuinţe  de  serviciu.  În  acelaşi  timp,
dezmembrarea loturilor de teren constituie pasul premergător
pentru vânzarea acestor imobile, un deziderat mai vechi al
chiriaşilor zonei.

Directorul Serviciului Social Mangalia, Claudiu Stamate, ne-a
declarat  că,  în  urma  nenumăratelor  solicitări  venite  din
partea chiriaşilor blocurilor ANL, a luat decizia să înainteze
Consiliului Local o propunere de dezmembrare a terenurilor
aferente, primul pas pentru ca, persoanele care doresc, să îşi
poată achiziţiona apartamentele: „Lunar, aceste familii alocă,
pentru chirie, sume destul de mari, cuprinse între 170 şi 350
de lei, în funcţie de numărul de camere. Cu sume chiar mai
mici  decât  acestea,  chiriaşii  şi-ar  putea  cumpăra
apartamentele apelând la credite bancare, fie prin Prima Casă,
fie prin credite ipotecare. Cred că este numărul solicitărilor
de cumpărare va fi destul de mare”.

Tot  printr-o  decizie  a  consilierilor,  mai  multe  locuinţe,
aflate în administrarea Serviciului Social, vor reveni unor
instituţii publice, ce vor putea să le ofere persoanelor care
fac naveta la Mangalia. Printre aceste instituţii se numără
Spitalul Municipal, liceele Callatis şi Ion Bănescu, Şcoala
nr.  1,  Arhiepiscopia  Tomisului,  Grădiniţa  nr.  3  şi
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Inspectoratul  pentru  Situaţii  de  Urgenţă.

 

 

Şeful Poliţiei Locale, Mihai
Angelescu:  „Am  amendat  de
multe  ori  proprietarul
terenului de lângă obor”
13 aprilie 2016 14:42
Referitor la articolul „Cumpărătorii din Mangalia, exasperați
că  trebuie  să  meargă  printre  gunoaie  pentru  a  ajunge  în
obor!”, publicat duminică, 10 aprilie, Şeful Poliţiei Locale
Mangalia, Mihai Angelescu face următoarele precizări: „Terenul
pe care se află acele gunoaie aparţine SC CEREAL COM din
Craiova,  judeţul  Dolj.  În  repetate  rânduri,  am  sancţionat
această societate. În luna februarie a acestui an le-am dat un
nou avertisment, iar la începutul lunii aprilie am aplicat o
amendă  în  valoare  de  30.000  de  lei.  În  total,  cuantumul
amenzilor aplicate acestei societăţi este de 100.000 de lei.
Le-am  pus  în  vedere  să  ridice  gunoaiele,  şi  chiar  ne-au
asigurat că vor face acest lucru, în plus, ne-au spus că vor
împrejmui acel teren, numai că nu s-au ţinut de cuvânt. De
asemenea, i-am pus pe reprezentanţii acestei firme în legătură
cu societatea de salubrizare a Mangaliei, dar nu s-a întâmplat
nimic.  Vom  face  zilele  următoare  şi  o  adresă  către  DSP
Mangalia”.   
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Consilierii locali au decis:
distracţia  Europa  FM  se  va
muta în sudul litoralului, pe
tot parcursul verii!
13 aprilie 2016 14:42

Pentru cinci ani de zile, dar cu
o  autorizaţie  emisă  anual,  a
fost aprobat un protocol care va
continua, în sudul litoralului,
una  dintre  cele  mai  vechi
„tradiţii“: Liberty Parade. Mai

mult, printr-un act consfinţit între Consiliul Local Mangalia,
SC Europe Developpement International şi Warner Media Studio,
distracţia Europa FM se va muta, pe plajele din zonă, pe tot
parcursul verii! Producătorii Liberty Parade şi Europa FM Live
pe Plajă au pus aleşilor locali o singură condiţie: să le fie
cedată porţiunea de plajă unde au loc concertele celor două
evenimente, pe tot parcursul verii.

Solicitarea a fost susţintă de directorul de evenimente al
Europa FM, Alexandru Baculea, care le-a declarat consilierilor
din  Mangalia,  reuniţi  în  şedinţă,  că,  din  cauza  lipsei
fondurilor,  dar  şi  pentru  că  manifestarea  are  serioşi
concurenţi pe piaţa de divertisment, Liberty Parade este în
pericol de a nu se mai organiza anul acesta. Mai mult, spune
Baculea,  pe  plaja  dintre  Saturn  şi  Venus  ar  urma  să  fie
amplastă,  pe  tot  parcursul  verii,  o  scenă  pe  care  să  se
desfăşoare, la finele fiecărei săptămâni, evenimente muzicale.
Pentru aceasta, mai spune directorul de la Europa FM, va fi
adus  un  studio  mobil,  dotat  cu  toate  cele  necesare
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transmisiunilor în direct, pe postul care are un public de
peste un milion de ascultători.

Directorul de programe al Europa FM a spus că firmele pe care
le reprezintă nu vor solicita niciun leu primăriei Mangalia
pentru  evenimentele  de  pe  plajă,  în  schimb  doresc  să  se
autofinanţeze pentru susţinerea acestora, cu ajutorul sumelor
obţinute din exploatarea porţiunii de plajă: „Evenimentele se
vor face, în cea mai mare parte, din banii sponsorilor, dar
trebuie să venim şi noi cu o contribuţie financiară, de circa
25%.  În  momentul  de  faţă  suntem  puşi  în  dificultate  de
evenimente concurente de pe piaţa românească, cum este UNTOLD,
pentru  care  Primăria  Cluj  alocă  un  milion  de  euro  sau
Festivalul Internaţional de Film de la Sibiu. Nu solicităm
niciun  leu  Primăriei  Mangalia,  dar  avem  nevoie  de
autofinanţare,  adică  să  ne  putem  câştiga  fondurile  bunei
desfăşurări atât a Liberty Parade, cât şi a manifestărilor de
week-end”, a spus Alexandru Baculea.

Consilierii au aprobat protocolul cu SC Europe Developpement
International şi Warner Media Studio,  pentru o perioadă de
cinci ani, dar acesta trebuie reînnoit anual.

Cumpărătorii  din  Mangalia,
exasperați  că  trebuie  să
meargă printre gunoaie pentru
a ajunge în obor!
13 aprilie 2016 14:42
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 În  fiecare  duminică,  sute  de
cetățeni  din  Mangalia  și
împrejurimi merg la târg pentru
a  se  aproviziona  cu  produse
proaspete  și  mult  mai  ieftine
decât  cele  expuse  în
supermarketuri. Pentru că marfa

provine  în  mare  marte  de  la  producători,  oamenii  trec  cu
vederea  condițiile  improprii  în  care  este  oferită  spre
comercializare. Pentru ouăle, verdețurile, lactatele și carnea
proaspete, clienții ignoră praful, igiena precară și  modul
haotic în care se desfășoară aceste activități comerciale.

Oferta  diversificată  de  produse,  economia  pe  care  o  fac
datorită prețurilor mai scăzute și întâlnirea cu prieteni și
apropiați îi îndeamnă pe cetățenii municipiului să vină în
târg duminică de duminică de la primele ore ale dimineții.

Toate bune și frumoase, numai că pentru a ajunge în târg, pe
jos ori cu mașina, ești nevoit să faci slalom printre munții
de gunoaie strânși de ani buni pe terenul vecin celui care
găzduiește organizarea acestui obor.

Pentru autoturisme, cantitatea mare de cioburi reprezintă un
real pericol, cauciucurile riscând să fie sparte. Pentru cei
care  se  deplasează  pe  jos,  cadavrele  de  animale,  căzile,
scaunele  de  toaletă,  articolelele  de  lenjerie  intimă,
resturile  provenite  de  la  materialele  de  construcție,
gunoaiele  menajere,  ambalajele  de  orice  fel  etc.  le  sunt
companioni până ajung în zonele de comercializare improvizate.
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Refrenul îl știm de la autorități, anume că terenul cu pricina
este privat. Însă nu este nimic ilegal în a cere societății de
salubrizare, plătită regește din banii noștri, să aducă o
mașină și doi oameni pentru a curăța zona. În schimb, este
ilegal să atentezi la sănătatea consumatorilor, lăsând acel
teren să devină, de ani buni, o imensă groapă de gunoi!

Pe de altă parte, autoritățile publice locale ne-au promis,
printre altele, un obor nou, numai că am rămas cu promisiunea.
Nu degeaba, ziarul Ediția de Sud a botezat, încă în urmă cu
doi ani, această administrație „Administrația o să”, cetățenii
rămânând cu literea ”o”, un zero (0) în miniatură! În timp ce
comuna  General  Scărișoreanu  are  amenajat  corespunzător  un
obor,  unde  comerțul  se  realizează  în  condiții  optime,
Mangalia, oraș european, are un târg unde mărfurile se vând pe
jos, în praf!

O altă zonă în care gunoaiele se
strâng de la o săptămână la alta
este cartierul Dobrogea I.
Astfel, în imediata apropiere a
mai multor vile am găsit zeci de
saci imenși cu gunoaie, moloz,
crengi, resturi menajere,

întinse pe o suprafață de câțiva metri.

Oare reprezentanților Primăriei Mangalia le este chiar atât de
greu să verifice dacă firma de salubrizare, care primește
anual de la bugetul local, atenție, 1 milion de euro, își face
datoria?! De când nu a mai fost luat la pas orașul pentru a se
constata și rezolva problemele acestuia?  Locatarii caselor
din  zonă  ne-au  declarat  revoltați  că  din  cauza  mirosului
insuportabil, nu își pot aerisi încăperile. ”Ne este frică și
de șobolani, să nu își facă cuib printre gunoaie, iar apoi să
ne intre în case. Mirosurile sunt respingătoare, gunoaiele se
tot adună, dar nimeni nu face nimic!”, ne-a declarat un domn
supărat, a cărui casă se află la doi pași de groapa de gunoi
în devenire.
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Primăria Mangalia a lansat pe
faleză  două  obiective
turistice noi!
13 aprilie 2016 14:42

Amatorii  de  plimbări  din
localitate,  dar  și  turiștii
veniți  la  malul  mării  pentru
tratament  balnear  au  la
dispoziție, de câteva zile, două
noi atracții ce merită admirate.
Este  vorba  despre  cele  două
panouri care ne anunță începerea

și finalizarea proiectului de reabilitare a falezei Mangalia.

Indicatoarele sunt numai bune de folosit pentru selfie-uri,
întrucât altă utilitate serioasă nu au. Așa se face că în
cazul unuia dintre acestea termenul de finalizare a expirat la
data  de  10  decembrie  2015,  iar  în  cazul  celuilalt  suntem
anunțați că modernizarea trebuie încheiată până la data de 4
aprilie 2016.

Cum  ambele  termene  au  expirat,  panourile  nu  au  decât  rol
decorativ, dar cu impact deranjant având în vedere ritmul de
melc în care se derulează proiectul.

Cu  toate  acestea,  reprezentanții  Primăriei  Mangalia  nu  au
venit  cu  nicio  declarație  prin  care  să  justifice  modul
defectuos în care s-au ocupat de la debut până în prezent de
această investiție. Localnicii, dar și vizitatorii au dreptul
de a afla ce se întâmplă cu această faleză, ce se întâmplă cu
dalele prin care au fost recompensați artiștii valoroși, ce se
întâplă cu teii cu rădăcini descoperite și parțial distruse,
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dar și să afle faptul că sunt folosiți banii publici, nu
fondurile  europene  pierdute  din  cauza  termenului  inițial
depășit.

Halucinant este faptul că nici fondurile Uniunii Europene și
nici  banii  cetățenilor  Mangaliei  nu  au  mobilizat  Primăria
Mangalia, astfel încât să urgenteze finalizarea proiectului în
interiorul unuia dintre termenele stabilite!

De altfel, faleza Mangalia reprezintă un subiect de interes
național, al cărui zid din beton a revoltat o țară întreagă.
Sunt  de  notorietate  reportajele  difuzate  de  toate
televiziunile naționale pe marginea acestui subiect. Efectul
produs  a  fost  diminuarea  timidă  a  unei  porțiuni  din  zid,
calitatea lucrărilor lăsând în continuare de dorit.

Ar mai fi de spus faptul că un alt proiect care trebuia
finalizat  la  sfârșitul  anului  trecut,  respectiv  amenajarea
Parcului  Ever  Green,  înaintează  cu  viteza  luminii  stinse!
Locul  nu  se  face  remarcat  decât  printr-o  cantitate
impresionantă  de  beton  folosită  la  realizarea  parcului
destinat relaxării. Cu atâta beton, spațiile verzi nu se vor
regăsi prea bine în peisaj, un parc însemnând flori, copaci,
gazon, nu material dur în exces.
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Majoretele  callatiene,  locul
I  la  faza  judeţeană  a
concursului  „Dansez  pentru
sănătate“
13 aprilie 2016 14:42
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Ieri,  elevii  Liceului  Teoretic
„Callatis”  au  sărbătorit,  prin
dans, la Palatul Copiilor, Ziua
Mondială a Sănătăţii. Echipa de
majorete a școlii, formată din
13  elevi  talentaţi  din  ciclul
gimnazial, a participat la faza
judeţeană a concursului  „Dansez
pentru  sănătate“-  majorete

gimnastică aerobică și a obţinut premiul I. Trofeul asigură
 calificarea echipei la faza regională a concursului.

Concursul,  aflat  la  a  II-a  ediţie,   reprezintă  parte
integrantă  din  proiectul  CAER  2015-2016  „Invitaţie  la
sănătate” și este organizat de Inspectoratul Școlar Judeşean
Constanţa, în parteneriat cu Centrul Judeţean de Resurse și
Asistenţă  Educaţională  Constanţa,  Universitatea  Ovidius  din
Constanţa și Direcţia Judeţeană de Tineret și Sport Constanţa.

În  unitatea  școlară,  proiectul  a  fost  coordonat  de  prof.
psiholog Carmen Faliboga și de eleva Ioana Iacob – clasa X A,
coregraful echipei de majorete. „Dansul combină în modul cel
mai  frumos  și  emoţionant  mișcarea  cu  muzica,  cu  arta,  cu
comunicarea,  aducând  bună  dispoziţie  și  sănătate.  Dansul  
joacă rol de artă, de educaţie,  de terapie. În zilele noastre
se cunoaște că una dintre cele mai bune metode de descărcare
emoţională, de eliminare a stresului, dar și de comunicare
este  dansul“,  ne-a  declarat  psiholog  Carmen  Faliboga,
coordonatorul  proiectului.
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Primarul  Cristian  Radu  a
furat tinerilor din Mangalia
dreptul de a munci în orașul
natal
13 aprilie 2016 14:42

Comunicat de presă

Pentru a fi cât mai bine gospodărită, orice localitate trebuie
condusă de către un om al zonei, care o cunoaște, care îi știe
nevoile și care o dorește cât mai prosperă. Când este vorba
despre  o  zonă  turistică,  formată  dintr-un  oraș  și  șase
stațiuni de interes național, această condiție ar trebui să
fie de neclintit.

Cu toate acestea, de patru ani, Mangalia are în frunte un om
care  doar  lucrează  aici  (locuința  sa  fiind  situată  în
Constanța), ajutat de o echipă la fel de străină de oraș.

Dintre persoanele cu funcții de conducere importante, doar
Direcția de Taxe și Impozite, din cadrul Primăriei Mangalia,
are  un  coordonator  din  localitate.  Din  păcate,  această
calitate este umbrită de lipsa de experiență și studii în
domeniul financiar-contabil (doamna în cauză având studii de
drept),  care  au  dus  la  numeroase  disfuncționalități  ale
activității de care au suferit în mod direct contribuabilii,
persoane fizice și agenți economici.

Este de notorietate schimbarea periodică și de neînțeles a
programelor de calculator care duc la erori grave, din cauza
cărora cetățenii trebuie să justifice că nu sunt debitori cu
chitanțe vechi de doi-trei ani!

Așa cum precizam, restul echipei primarului Cristian Radu este
formată din oameni ce provin din localități precum Constanța,
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București, Cernavodă etc. Aceștia nu știu, nu doresc și nici
măcar nu mimează că le pasă de Mangalia, deoarece singurele
lucruri care îi atrag sunt salariile încasate și celelalte
bonusuri venite o dată cu funcțiile!

Astfel,  administratorul  public,  numit  pompos  city  manager,
șeful Poliției Locale, directorul ADPP, directorul Serviciului
de Asistență Socială au legătură cu Mangalia doar datorită
locurilor de muncă dăruite de primarul Cristian Radu.

Între timp, tinerii din Mangalia, școliți și bine pregătiți,
își  caută  servicii  în  țară,  dar  mai  ales  în  străinătate,
pentru că orașul natal nu le oferă nicio șansă de afirmare.

Este regretabil faptul că nici echipele de muncitori care
lucrează, în prezent, în Mangalia fie în construcții, fie la
spații verzi, nu sunt din zonă, apelându-se la persoane din
județ sau chiar la deținuți (folosiți pentru realizarea primei
etape  a  proiectului  ”Callatis,  istorie  la  malul  mării”,
nefinalizat  nici  până  acum),   întrucât  aceștia  din  urmă
reprezintă forță de muncă ieftină.

Consider  că  Mangalia  trebuie  condusă  de  oamenii  pe  care
localitatea i-a format, de oamenii care țin la ea, care pun
suflet, cărora le pasă și care nu o folosesc doar pentru a
obține avantaje financiare.

 

Președintele executiv PSD Mangalia

                        Consilier local Paul Foleanu

 



Autoturism Ford cu I.T.P. şi
asigurare  false,  descoperit
în P.T.F. Vama Veche
13 aprilie 2016 14:42
Poliţiştii de frontieră din cadrul P.T.F. Vama Veche – Garda
de  Coastă  au  depistat  un  cetăţean  român  care  conducea  un
autoturism înmatriculat în R. Bulgaria pentru care a prezentat
la control documente false.

În data de 05.04.2016, în jurul orei 15.15, în P.T.F. Vama
Veche  s-a  prezentat  pentru  efectuarea  formalităţilor  de
frontieră un cetăţean român, I.N., în vârstă de 42 de ani,
domiciliat  pe  raza  judeţului  Constanţa,  care  conducea  un
autoturism  marca  Ford  Focus  înmatriculat  în  Republica
Bulgaria.

La solicitarea lucrătorilor noştri, bărbatul a prezentat la
control şi documentele maşinii. Poliţiştii de frontieră au
constatat că talonul de I.T.P. și asigurarea tip carte verde
prezentate erau false.

Poliţiştii  de  frontieră  efectuează  cercetări  sub  aspectul
săvârşirii infracţiunii de „uz de fals”, faptă prevăzută şi
sancţionată de art. 323 din Codul Penal.

Lucian Popescu a câştigat la
Roma medalia de aur la Jiu
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Jitsu Brazilian
13 aprilie 2016 14:42

Clubul Callatis Fight Club Mangalia a
participat la 2 concursuri de Jiu Jitsu
Brazilian  organizate  la  Roma  în
perioada  1-3  aprilie  2016.

Vineri,  1  aprilie  a  fost  campionatul  Italiei   „Rome  Open
Championship” – unde s-a reuşit câştigarea unei medalii de aur
prin Lucian Popescu ( Mugurinho ) la categoria – 88 kg Master
3 Blue belt. „La acest concurs nu trebuiesc uitaţi nici Robert
Câmpean Robert şi Cristian Chirică care au luptat bine şi au
fost la un singur pas de a urca pe podium pierzând din păcate
în sferturile de finală.

Duminică, 3 aprilie, am participat la Campionatul European de
Jiu Jitsu Brazilian No Gi  –  „European No Gi Championship
2016”, unde am câştigat 2 meadalii:

– 1 Aur – Lucian Popescu ( Mugurinho ) la categoria – 86 kg
Master 3 Blue belt;

– 1 Argint – George Trandafirescu la categoria – 80 kg master
1 Purple belt.

S-a reuşit o performanţă deosebită pentru clubul şi oraşul
nostru câştigarea acestor medalii în cadrul celor 2 competiţii
de prestigiu ce au adunat peste 1.000 de sportivi. Ţin să
mulţumesc pe această cale familiilor care ne susţin constant,
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colegilor  de  antrenament,  celor  care  şi-au  făcut  simţită
prezenţa în mediul online, lui Tătutz şi nu în ultimul rând
profesorilor  noştri  Florin  Cernat  şi  Sergio  Vită  pentru
dedicaţia de care dau dovadă”, a declarat antrenorul George
Trandafirescu.

 

Tentativă  de  rectificare
fictivă,  încercată  de
primarul Cristian Radu
13 aprilie 2016 14:42

Comunicat de presa

Prin rectificarea propusă în şedinţa de consiliu de ieri, 4
aprilie ac, primarul Cristian Radu a descoperit că cetăţenii
şi agenţii economici municipiului vor plăti în anul 2016 taxe
şi  impozite  cu  9  milioane  de  euro  mai  mult  decât  anii
precedenţi, in conditiile in care taxele si impozitele locale,
pe anul 2016, au fost diminuate de catre Consiliul Local.

Această sumă de 9 milioane de euro a fost înregistrată la
capitolul venituri şi distribuită pe cheltuieli electorale.

Îi amintesc primarului că, în urmă cu o lună, când am aprobat
bugetul de venituri şi cheltuieli al Mangaliei, am prevăzut
suma de 2 milioane de euro pentru demararea programului de
asfaltări în municipiul Mangalia. Până în prezent, primarul nu
a  făcut  niciun  demers  pentru  încheierea  contractului  de
execuţie cu o societate de asfaltări şi nu intenţionează să
înceapă reabilitarea drumurilor din Mangalia.
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Motivul invocat, respectiv lipsa banilor necesari lucrărilor
de asfaltare, este unul fals şi încearcă să inducă ideea că
dacă noi, consilierii locali, nu am aprobat rectificarea de
buget fictivă, nu poate începe această investiţie de care
municipiul are mare nevoie.

În  ceea  ce  priveşte  cheltuielile  solicitate  de  serviciile
subordonate Consiliului Local, respectiv ADPP şi Serviciul de
Asistenţă Socială, le amintesc directorilor acestor instituţii
că le-am aprobat bugetele de venituri şi cheltuieli acum o
lună.

Dacă aceştia nu şi-au prevăzut în bugete cheltuielile necesare
funcţionării  pentru  întreg  anul  2016,  este  o  problemă  de
management din partea lor, Consiliul Local Mangalia neavând
nicio responsabilitate în acest sens.

Toate aceste declaraţii false ale primarului şi directorilor
din  subordine  se  înscriu  într-un  plan  de  manipulare  şi
dezinformare  a  cetăţenilor  cărora  doresc  să  le  distragă
atenţia de la modul incompetent în care îşi ocupă funcţiile,
dar şi de la proasta gestionare a banului public, risipit pe
lucrări şi servicii care nu şi-au arătat eficienţa.

Nu  în  ultimul  rând,  primarul  încearcă  pe  toate  căile  să
amăgească oamenii că lucrările ce se execută, în prezent, în
oraş se realizează din fonduri europene, când, în realitate,
reabilitarea Aleii Teilor şi Parcul Ever Green se derulează
din banii publici, tot ca urmare a prestaţiei deplorabile a
 „gospodarului” Cristian Radu.

Ii solicit public primarului Mangaliei, sa inceteze cu aceste
deinformari si sa demareze in regim de urgenta lucrarile de
asfaltare a drumurilor din oras si statiuni!

Preşedinte executiv PSD Mangalia

Consilier local Paul Foleanu   



Dan  Moldovan,  candidat  la
primărie din partea PRU!
13 aprilie 2016 14:42

Cu un sediu nou nouţ, primit din
partea  Consiliului  Local,
Partidul România Unită, filiala
Mangalia, condus de fostul ales
local  Ioan  Negrea,  are,  de
foarte  puţin  timp,  şi  un
candidat  la  primărie!  Acesta
este  consilierul  Dan  Moldovan,
ce  a  fost  ales  în  actuala
legislatură pe listele PSD, dar
care,  ulterior,  a  devenit

independent. Dan Moldovan a fost consilier şi în perioada
2008-2012, intrând în Consiliul Local pe listele PDL Mangalia.

ISU  ”Dobrogea”  scoate  mai
multe posturi la concurs
13 aprilie 2016 14:42
Inspectoratul  pentru  Situaţii  de  Urgenţă  „Dobrogea”  al
judeţului  Constanţa  organizează  concurs/examen,  pentru
ocuparea a 34 posturi de execuţie vacante, prin rechemare în
activitate a persoanelor care au calitatea de cadre militare
în  rezervă  provenite  din  poliţişti  şi  cadre  militare  din
Ministerul  Afacerilor  Interne,  necesare  asigurarii
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intervenţiei  în  situaţii  de  urgenţă,  astfel:

 

Detaşamentul de pompieri Palas:

–  Subofiţer operativ principal – 1

–  Conducător auto – 1

–  Subofiţer administrativ principal – 1

Detaşamentul de pompieri „Slt. Fripis Marius Daniel”:

–  Subofiţer operativ principal – Echipa pirotehnică – 1

Detaşamentul de pompieri Port:

–    Subofiţer  operativ  principal-  Compartiment  coordonare
misiuni – 1

–  Conducător auto – 2

Detaşamentul de pompieri Cernavodă:

–  Subofiţer operativ principal – 1

–  Conducător auto – 1

–    Subofiţer  operativ  principal-  Compartiment  coordonare
misiuni – 1

Detaşamentul de pompieri Medgidia:

–  Subofiţer operativ principal – 4

–  Conducător auto – 1

Secţia de pompieri Mangalia:

–  Subofiţer operativ principal – 2

–  Conducător auto – 4



Staţia de pompieri Tuzla:
Conducător auto – 5
Garda de Intervenţie Chirnogeni:
Conducător auto – 2
Secţia de pompieri Midia Năvodari:

–  Subofiţer administrativ principal – 1

Secţia de pompieri Hârşova:

–   Subofiţer operativ principal – 1

–  Subofiţer administrativ principal – 1

–   Conducător auto – 2

Centrul operaţional

–   Subofiţer operativ principal – Compartimentul depoluare
marină – 1

Cererile se pot depune la sediul inspectoratului până la data
de 08.04.2016, în zilele lucrătoare, între orele 09:00-15:00,
iar  dosarele  de  recrutare  până  la  data  de  15.04.2016,  în
zilele lucrătoare, între orele 09:00-15:00. Pentru mai multe
detalii, vă puteţi adresa biroului Resurse Umane la numărul de
telefon  0241.617.381,  int.  27007-27140  sau  puteţi  accesa
pagina de internet a inspectoratului, www.isudobrogea.ro.

 

 

 

 

 

 

 

http://www.isudobrogea.ro/


Avarie  RAJA  în  localitatea
Mihail Kogălniceanu
13 aprilie 2016 14:42
Pentru  remedierea  unei  avarii  la  conducta  principală  de
alimentare cu apă a stației de pompare Cota 20, de la intrare
în localitatea Mihail Kogălniceanu, SC RAJA SA a fost nevoită
să întrerupă furnizarea apei potabile astăzi, 04 aprilie 2016,
în  intervalul  11,30  –  19,30.  Sunt  afectați  consumatorii:
Aeroportul  internațional  Mihail  Kogălniceanu,  fabrica  de
lactate Dorna, unitățile militare din zonă, toate blocurile de
la  intrare  în  localitatea  Mihail  Kogălniceanu,  precum  și
abonații din satul Oituz.

Ne cerem scuze față de cei afectați de această oprire de apă
și îi asigurăm că echipele noastre de intervenție vor face tot
posibilul  pentru  remedierea  avariei  și  reluarea  furnizării
apei potabile în cel mai scurt timp.

Şedinţă  maraton  cu  iz
electoral
13 aprilie 2016 14:42
Şedinţa maraton a Consiliului Local Mangalia, care este în
derulare  şi  la  această  oră,  înregistrează  aproape  100  de
puncte pe ordinea de zi. Cele aproape cinci ore câte au trecut
de la întâlnirea aleşilor locali au constituit cel mai bun
prilej pentru aceştia, dar şi pentru directorii instituţiilor
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primăriei şi, în final, şi pentru edilul Cristian Radu, de a-
şi arunca acuze, invective, într-un cuvânt, pentru a-şi face
„încălzirea“ pentru campania electorală care bate la uşă.

Pentru început, din cauza unei proceduri juridice locurile
celor trei consilieri demisionari (doi de la PNL şi unul de la
PSD) au rămas vacante.

Veştile  bune  pentru  mangalioţi,  din  tot  iureşul  creat  în
timpul şedinţei, vin în ceea ce priveşte preluarea Grădinii de
Vară  „Farul“  şi  a  Cinematografului  „Pescăruş“,  luate,  de
astăzi,  de  la  RADEF  sub  oblăduirea  primăriei.  Totodată,
consilierii au aprobat atribuirea în folosinţă gratuită a unor
loturi de teren, de minimum 220 de metri pătraţi, amplasate
lângă Castelul de Apă, în vederea construirii de locuinţe
pentru  tineri,  potrivit  Legii  nr.15.  În  cadrul  şedinţei,
aleşii au votat împotriva concesionării, prin licitaţie, a
unor  suprafeţe  de  teren  în  vederea  realizării  investiţiei
„Construire spaţii comerciale cu destinaţia de pompe funebre
şi florării – servicii funerare“. Au fost, însă, de acord, cu
dezmembrarea unor terenuri aferente imobilelor ANL, un pas
premergător ca acestea să fie scoase la vânzare.

Pentru cinci ani de zile, dar cu o autorizaţie emisă anual, a
fost  aprobat  un  protocol  care  va  continua,  în  sudul
litoralului, una dintre cele mai vechi „tradiţii“ în privinţa
distracţiei: Liberty Parade. Mai mult, printr-un protocol cu
Consiliul  Local,  SC  Europe  Developpement  International  şi
Warner  Media  Studio  distracţia  Europa  FM  se  va  muta,  pe
plajele din zonă, pe tot parcursul verii!

Cel mai aşteptat punct de pe ordinea de zi a fost cel al
rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli. În cadrul
acestui  punct,  dezbaterile  au  durat  circa  două  ore,  iar
proiectul  a  picat  la  votul  consilierilor,  nu  înainte  ca
directorii instituţiilor adiacente primăriei să apuce să îşi
spună atât „păsurile“ în ceea ce priveşte lipsa banilor din
propriile bugete, cât să şi aprostrofeze consilierii care nu



au fost de acord cu rectificarea bugetară. „Este o mascaradă
ce se întâmplă în Consiliul Local. Bugetul a fost ciopârţit de
aceşti domni. Tot ei spun că noi am făcut bugetul. De patru
ani de zile m-am săturat de umilinţele aduse de aceşti domni.
Le mai dau doar două luni de zile, au fost o ruşine pentru
oraş“, au fost puţinele cuvinte pe care, în cele câteva ore de
şedinţă, le-a rostit primarul Cristian Radu.

„Domnilor directori din primărie, când v-aţi făcut bugetele,
acum o lună, de ce nu aţi prevăzut toate cheltuielile? Aţi
înaintat bugetul fiecărei instituţii directorului general al
Direcţiei Economice, care v-a tăiat, din pix, ce aţi solicitat
şi v-a lăsat doar trei luni de salarii, de pachete pentru
bătrâni, de iluminat public sau mâncare la cantina socială.
Din  rezerva  creată  s-au  achitat  banii  pentru  proiectele
pierdute cu fonduri europene şi pe care trebuie să le plătim
din banii noştri“, a arătat, la rândul său, consilierul local
Paul Foleanu.

Potrivit acestuia, bugetul se doreşte a fi rectificat cu 9
milioane de euro, bani pe care este imposibil ca primăria să
îi poată avea.

Vom reveni.


